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Komisja do Spraw Kontroli Państwowej, obradująca pod przewodnictwem posła 
Mariusza Błaszczaka (PiS), przewodniczącego Komisji, rozpatrzyła projekty 
i uchwaliła dezyderaty do:

– Rady Ministrów, w sprawie uwarunkowań prawnych dotyczących pla-
nowania i realizacji przez gminy zadań w zakresie oświetlenia przestrzeni 
publicznej,
– Prezesa Rady Ministrów, w sprawie uregulowania stanu prawnego nieru-
chomości skarbu państwa oraz jednostek samorządu terytorialnego, 
– Ministra Finansów, w sprawie wykonywania zadań przez organy podat-
kowe i organy kontroli skarbowej.

W posiedzeniu udział wzięli: Stanisław Huskowski sekretarz stanu w Ministerstwie Administracji 
i Cyfryzacji, Maria Kobierska wicedyrektor Departamentu Administracji Publicznej Najwyższej Izby 
Kontroli wraz ze współpracownikami.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Tadeusz Cieśluk i Tadeusz Oset – z sekre-
tariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych.

Przewodniczący poseł Mariusz Błaszczak (PiS):
Otwieram posiedzenie Komisji do Spraw Kontroli Państwowej. Stwierdzam kworum 
oraz przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń Komisji wobec niewniesienia do nich 
zastrzeżeń. Witam państwa posłów, witam naszych gości.
Czy państwo posłowie mają uwagi do porządku dziennego posiedzenia? Nie widzę. 

Uznaję, że porządek obrad został przyjęty.
Przystępujemy do realizacji punktu pierwszego porządku posiedzenia – rozpatrzenia 

projektu dezyderatu w sprawie uwarunkowań prawnych dotyczących planowania i reali-
zacji przez gminy zadań w zakresie oświetlenia przestrzeni publicznej.
Komisja podczas posiedzenia 26 września 2013 roku rozpatrzyła informację Najwyż-

szej Izby Kontroli o wynikach kontroli dotyczących planowania i realizacji przez gminy 
zadań w zakresie oświetlenia przestrzeni publicznej. Zgodnie z ustaleniami, prezydium 
Komisji przedstawiło projekt dezyderatu, który został państwu dostarczony. Czy ktoś 
z państwa chciałby zabrać głos w tej sprawie? Nie ma zgłoszeń. Jeśli nie usłyszę sprze-
ciwu, uznam, że Komisja przyjęła dezyderat do Rady Ministrów – w sprawie uwarunko-
wań prawnych dotyczących planowania i realizacji przez gminy zadań w zakresie oświe-
tlenia przestrzeni publicznej. Sprzeciwu nie słyszę. 
Stwierdzam, że Komisja dezyderat przyjęła.
Przystępujemy do realizacji punktu drugiego porządku posiedzenia – rozpatrzenia 

projektu dezyderatu u w sprawie uregulowania stanu prawnego nieruchomości Skarbu 
Państwa oraz jednostek samorządu terytorialnego.
Komisja podczas posiedzeń 12 i 25 września br. rozpatrzyła informację Najwyższej 

Izby Kontroli  o wynikach kontroli wykonania wniosków z kontroli działań organów 
administracji publicznej na rzecz uregulowania stanu faktycznego i prawnego nierucho-
mości Skarbu Państwa i nieruchomości stanowiących zasób gminny. Zgodnie z ustale-
niami, prezydium Komisji przestawiło projekt dezyderatu, który został państwu dostar-
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czony. Jednocześnie informuję, że Najwyższa Izba Kontroli przedstawiła propozycję uzu-
pełnienia tekstu projektu dezyderatu. Członkowie Komisji otrzymali projekt dezyderatu 
uwzględniający propozycje Najwyższej Izby Kontroli, które prezydium Komisji uważa 
za uzasadnione.
Czy ktoś z państwa chciałby zabrać głos w tej sprawie? Pani poseł Bańkowska, proszę.

Poseł Anna Bańkowska (SLD):
Bardzo podoba mi się ten projekt dezyderatu, tylko zastanawiam się nad jednym sfor-
mułowaniem. Mianowicie,  w trzecim  akapicie  jest  zdanie,  że w pierwszej  kolejności 
niezbędne jest uzyskanie pełnej ewidencji nieruchomości. Jest to taka sugestia,  jakby 
nam na tym zależało, a myślę, że raczej trzeba by napisać „stworzenie pełnej ewidencji”. 
Byłaby to zmiana wyrazu, i o to tylko chodzi.

Przewodniczący poseł Mariusz Błaszczak (PiS):
Stworzenie. „W pierwszej kolejności niezbędne jest stworzenie (…)”. Czy ktoś z państwa 
chciałby jeszcze zabrać głos? Nie. Uważam, że zasadna jest uwaga pani poseł.
Jeżeli nie usłyszę sprzeciwu, uznam, że Komisja przyjęła dezyderat do Prezesa Rady 

Ministrów – w sprawie uregulowania stanu prawnego nieruchomości skarbu państwa 
oraz jednostek samorządu terytorialnego. Sprzeciwu nie słyszę. 
Stwierdzam, że Komisja dezyderat przyjęła. Oczywiście z poprawką zgłoszoną przez 

panią poseł Bańkowską. 
Przystępujemy do realizacji punktu trzeciego porządku posiedzenia – rozpatrzenia 

projektu dezyderatu w sprawie wykonywania zadań przez organy podatkowe i organy 
kontroli skarbowej.
Komisja podczas posiedzenia 9 października 2013 roku rozpatrzyła informację Naj-

wyższej  Izby  Kontroli  o wynikach  kontroli  obniżania  dochodów  do opodatkowania 
o straty z działalności gospodarczej. Zgodnie z ustaleniami, prezydium Komisji przesta-
wiło projektu dezyderatu, który został państwu dostarczony. 
Otwieram dyskusję. Czy ktoś z państwa chciałby zabrać głos w tej  sprawie? Jeśli 

nie ma zgłoszeń, to zapytam państwa, czy zgadzacie się państwo na przyjęcie dezyde-
ratu do Ministra Finansów – w sprawie wykonywania zadań przez organy podatkowe 
i organy kontroli skarbowej. Sprzeciwu nie słyszę. 
Stwierdzam, że Komisja dezyderat przyjęła.
Punkt czwarty – sprawy bieżące. Czy w sprawach bieżących ktoś z państwa chciałby 

zabrać głos? Nie.
Mam informację. Podczas jednego z ostatnich posiedzeń Komisji państwo proponowa-

liście, aby jedno z kolejnych posiedzeń odbyło się w Najwyższej Izbie Kontroli z udzia-
łem prezesa NIK. Wystosowałem do prezesa Najwyższej Izby Kontroli taką propozycję 
i wstępnie uzgodniony został termin 7 listopada tego roku, czwartek, godz. 10:00. Temat 
posiedzenia: „Kierunki działalności Najwyższej Izby Kontroli”. To informacyjnie, pań-
stwo oczywiście zostaniecie o szczegółach poinformowani.
Czy jeszcze jakieś inne sprawy? Jeśli nie ma, stwierdzam, że porządek dzienny posie-

dzenia zastał wyczerpany. Informuję, że protokół posiedzenia z załączonym pełnym zapi-
sem jego przebiegu będzie do wglądu w sekretariacie Komisji.
Dziś o godzinie 18:00 mamy wspólne posiedzenie z Komisją Samorządu Terytorial-

nego. Sala 14, budynek G. Temat to projekt budżetu w części dotyczącej regionalnych 
izb obrachunkowych. Serdecznie zapraszam.
Zamykam posiedzenie Komisji.


